
                   Obec   Charvatce 
 
Zápis ze schůze obecního zastupitelstva, která se konala dne 4.10.2017 
v Obecním domě. 
 
Přítomni:         Magdalena Majerová, Petra Knížková, , ing. Oldřich Pulda, ing. Ján Marček; ¨ 

zastupitelstvo je usnášeníschopné.  
Dále občané v počtu 7.  

 
Schůzi zahájil v 19,05 starosta obce ing. Oldřich Pulda. 
Byl přečten a schválen zápis z minulé schůze obecního zastupitelstva. 
 
 

Rozpočtové opatření č. 5, 6 a 7 
 
Starosta předkládá rozpočtové opatření č. 5, 6 a 7 (viz příloha) 
 

Usnesení č. 110 – rozpočtové opatření č. 5, 6 a 7schváleno 4 členy zastupitelstva-. 
 
 

 
Zpráva finančního a kontrolní výboru 
Kontrolní výbor předložil zprávy z 23.9.20176. 
 

Usnesení č. 111 – zpráva kontrolního výboru – schválena 4 členy zastupitelstva. 
 

 
 
Volby do poslanecké sněmovny 
 

 Doplněni členové volební komise – Magdalena Majerová, Martina Majerová a ing. Veronika 
Puldová 

 Předsedkyní zvolena ing. Veronika Puldová 

 Členové volební komise složili slib (příloha) 

 Zapisovatelem jmenována Petra Knížková 
 
Usnesení č. 112 - volební komise doplněna  a  organizace voleb - schváleno 4 členy zastupitelstva. 
 
 

Místo pro tříděný odpad 
 
Místo pro tříděný odpad bude z celé řady objektivních důvodů zvoleno v místě septiku u Obecního domu 

 Řízením akce pověřen starosta obce 

 Bude odstraněn septik (vyčerpání, vyčištění a zbourání) 

 Realizace bude provedena svépomocí (spolky a občané) 

 Mechanizace bude zabezpečena externími firmami 

 Veškerý stavební materiál zakoupí obec zejména ve stavebninách  
 
Usnesení č. 113 – místo pro tříděný odpad  -  schváleno 4 členy zastupitelstva. 
 
 
 
 
 



Věcná břemena 
Obec uzavřela smlouvu o zřízení věcného břemena – služebnosti  IV-12-6019936/VB/1,  Charvatce kNN 
pro p.č.. 545/14, Šopíková s ČEZ Distribuce 
 
Usnesení č. 114 – Smlouva o zřízení věc. břemene – schválena 4 členy zastupitelstva. 
 

 
Obecní zastupitelstvo bere na vědomí: 
 

1. Elektrická energie – přerušení dodávky 5.10. 
2. Je třeba ořezat stromy v blízkosti venkovních vedení 
3. Firma Tereos informuje dopisem o činnostech v období řepné kampaně 
4. Nebezpečný odpad, svoz bude zajištěn 21.10.2017 v 9,30 hod 
5. Informace o poškození obrubníků u silnice 275 – Květník, připravit řešení k nápravě 
6. Spolku přátel Charvatců a některým občanům budou vyplaceny odměny za brigádnické hodiny, 

případně další činnosti 
7. Dubová alej – bude doplněno 6 ks dubů a v obci 2 ks lípy (zajistí firma Gabriel na základě nabídky 

– cca 60936,- plus doprava). 
8. Lokalita Topolová – probíhají přípravy na realizaci osvětlení a rozhlasu 
9. Nové obecní stránky – probíhá testování. 
10. Znečištění obce zemědělskou technikou – pan Linhart bude informován 
11. Dětské hřiště – probíhají přípravy na žádost o dotaci na dětské a workautové hřiště v hodnotě cca 

0,5 mil.Kč. Nabídka na přípravu a realizaci dotace od firmy TEWIKO systems,s.r.o.je cca 18000,- Kč 

12. „Rychlý internet pro obec“ – starosta prověřuje možnosti, zejména  dotací pro tento systém. 
13. V lokalitě Topolová budou umístěny značky s cílem zamezení vjezdu do Dubové aleje. Pokud 

nebudou značky stačit, budou osazeny závory. 
14. Chodníky Květník – ing. Marček informoval o průběhu akce – bude realizován trativod směrem 

k lesu. Starosta projednává a majiteli pozemků a lesy. Další kroky – připravuje se realizace dalších 
tří vpustí, dále probíhají jednání na dořešení nedodělků. 

15. Starosta jedná s K-SUS s cílem dořešení nevyhovujícího stavu silnice 275 přes celou obec. 
16. V lokalitě Topolová byl upraven příkop, zatím bez položení žlabovek. Další odvodnění se bude řešit 

na jaře.  
17. Je třeba informovat VaK Nymburk o nekvalitní vodě v oblasti Na Květníku (chlorová voda?!?) 

 
 

18. Příští schůze se uskuteční 22.11.2017 od 19,00 v Obecním domě, program  
o Přečtení zápisu z minulé schůze 
o Zprávy výborů 
o Rozpočtová opatření 
o Realizace staveb v obci 
o Rozpočet obce na rok 2018 
o Diskuze  

 
Schůze byla ukončena starostou obce ve 21,40 hod. 
 

6.10.2017 
 
 
 
 
Ing. Oldřich Pulda     Ověřovatelé 
starosta 


